
Fra: jthv@online.no 
Sendt: mandag 23. mars 2020 23:10 
Til: Postmottak Alver 
Emne: Fwd: Byggesak Manger Urhaugen 
 
Sendt denne til postmottak men har ikkje høyrt noko 
Helsing Jan Tore Hvidsten 

 
 

Fra: Jan Tore Hvidsten <jthv@online.no>  
Sendt: søndag 15. mars 2020 23:10 
Til: post@alver.kommune.no 
Kopi: arild@rili.no 
Emne: Fwd: Byggesak Manger Urhaugen 

  

Hei!  
Viser til tidlegare e-post og synfaring. Eg forstod det slik at omlegging av vassleidning 

skulle skje ganske snart. Eg ba om at det blei laga ei skisse der overvatn frå feltet til Rili 

eindom blei tatt med. Det er ønskjeleg frå vår side at dette blir gjort ganske snart, slik at 

vi får avklart kor vi skal knyta til vatn og avløp  for vår  bolig på 45/491 
  
Helsing 
Jan Tore Hvidsten 
99237769 
  
  

-------- Opprinnelig melding -------- 
Emne: Fwd: Byggesak Manger 
Dato: 19.02.2020 19:06 

Fra: Jan Tore Hvidsten <jthv@online.no> 
Til: post@alver.kommune.no 

  
Hei! 
Sender denne e-posten vidare til postmottak då eg ikkje har fått noko tilbakemelding frå 

byggesak . Kopi til Arne Helgsen som har vore i kontakt med eigar av Rili eiendom AS 
  
Mvh Jan Tore Hvidsten 
  
  
  

-------- Opprinnelig melding -------- 
Emne: Byggesak Manger 
Dato: 17.02.2020 20:53 

Fra: Jan Tore Hvidsten <jthv@online.no> 
Til: byggesak@alver.kommune.no  

Kopi til: annkmang@online.no 

  
Hei! 
Saka gjeld utbygging av 45/191 på Urhaugen. Under arbeid på tomten vår, har vi vorte 

kontakta av eigar av Urhaug bustadområde. Plan 1260 2016 000 7000. Det går ein 
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komunal trase langs tomten vår som eigar av byggefeltet ynskjer å nytta til 

leidningsnett. 
Under høringsprosessen til reguleringsplanen, hadde vi merknad der vi stilte spørsmål 

vedrørande mulig problem med overvatn på vår tomt. Det vart komentert at det skulle 

utarbeidast ein VA plan før feltet kan byggjast ut. 
Vi ser at det kunne vore ein fordel å få lagt leidningane no når vi opparbeider vår tomt, 

men vi ynskjer at det vert utarbeida ein VA plan før leidningane vert lagt ned. Det bør i 

allefall vera ei synfaring der kommunen er med før det vert gjort noko 
Vi ynskjer ei tilbakemelding med synspungt på dette. 
  
Helsing 
Jan Tore Hvidsten 
99237769 
  
Ann-Kristin Mangerøy 
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